



MØTEPROTOKOLL

Utvalg: Ungdomsrådet
Møtested: Vanvikan samfunnshus
Dato: 06.12.2018
Tid: 17:00-19:00

Faste medlemmer som møtte:

Navn	Funksjon	Representerer
Hanne Aune	Leder	
Amalie Røstad	Medlem	
Aron Remso	Medlem	
Glenn Ytterland	Medlem	
Ida Larsen	Medlem	
Linda Lillemo	Medlem	
Malin Sunde	Medlem	
Mia Geilosjordet	Medlem	
Signe Drætvik	Medlem	
Tobias Dahle	Medlem	
Wenche Aune	Medlem	
Dina Mediaa	Medlem	

Faste medlemmer som ikke møtte:

Navn	Funksjon	Representerer
Elinor Waterloo Myran	MEDL	
Maiken Sunde	MEDL	
Vida L. Hoff	MEDL	
Sofie Sæther	MEDL	

Varamedlemmer som møtte:

Navn	Møtte for	Representerer
Madelen Damhaug Gangåssæter	Vida L. Hoff	
Karoline Tung	Maiken Sunde	

Fra administrasjonen møtte:

Navn	Stilling
Siri Kristine Størseth	Ungdomskonsulent

Saksnr	Sakstittel	Lukket
DR 16/18	Gjennomgang av elevrådene	
DR 17/18	Evaluering av ungdomsrådsturne	
DR 18/18	Møtegodtgjørelse	
DR 19/18	Ungdommens Fylkesting	
DR 20/18	Samarbeid med ungdomsrådene på Fosen	
DR 21/18	Vi fortsetter planlegging av elevrådssamling, swingkurs og prosjektet om inkludering	
DR 22/18	Juleavslutning	

DR 16/18 Gjennomgang av elevrådene

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 06.12.2018

Resultat av drøftingen:

Rissa vgs:

Fått 6000,- av skolen til brettspill

Har slitt en del med aktivitet dette året i elevrådet, men i november fikk vi besøk av elevorganisasjonen, og de hadde elevrådsskolering med oss. Dette fikk vi inspirasjon av. Vi skal lage et halvårshjul fra januar, for å få gjennomført saker. Da får også resten av skolen mulighet til å se hva vi skal gjøre.

Volleyballturnering før jul, elevrådet danner eget lag og skal spille mot lærerne.

Vi planlegger et samarbeid med Leksvik vgs da vi snart blir en skole.

Vi skal satse på å inkludere resten av skolen i elevrådsarbeidet. Ha åpne møter der alle kan få komme med sin mening.

Skal også lage julepynt – juleverksted, for å pynte på skolen.

Vi skal bake og dele ut lussekatter på skolen

Stadsbygd:

Snakket om inne-ordning i friminuttene. Volleyballturnering etter jul, hvordan kan elevrådet bidra til å forbygge mobbing? Tobias har snakket Gitte som er mobbeombud i fylket. Hun kommer etter hvert til Stadsbygd skole.

Mælan:

Har ikke hatt møte, men har hatt Oweus-cafe inkludering, der vi lagde pin som det står vi blir alltid bedre sammen på. Taler om inkludering. Viste fram skolen til sambygdingen.

Åsly: Har ikke hatt møte

Vanvikan: Vi har tatt opp saken om anmerkninger på småtrinnet. Dette synes vi ikke noe om. Det er anmerkninger fra 1-10 klasse.

Ønsker nye speil på toalettene.

Testmann:

Ordnet en anonym spørreundersøkelse da vi hadde tema-uke om å være raus. Hvordan vil det si å være raus? Har også laget hoppbakke for plastski.

Leksvik vgs: Vi har ordnet julekalender. Opprettet en komite i elevrådet der alle fikk mulighet til å bli med. konseptet er at hver dag i desember så blir det stilt et spørsmål som blir lagt ut på info-skjermen i kantina. Elevene kan svare på ved å legge svarene i postkassen til russen. Skolen sponset premier da de syntes det var et godt tiltak. Tipp har også laget noen av premiene.

Har søkt til EO-fondet om møbler. Det har kommet noen sofaer, stoler og bord.

Kjøpt inn nye stoler, da det ofte er krangel om at noen tar de beste stolene. (kontorstoler)

Det ble i dag søkt om vaksine til russerne mot hjernehinnebetennelse.

Har jobbet en del med OD, mye å holde styr på av hvem som deltok og telle opp penger og slikt.

Eleverrådet planlegger volleyballturnering siste skoledag. Mye jobb med påmelding, kampoppsett, grøtkoking, dommere og slikt. Nytt møte om dette neste møte.

DR 17/18 Evaluering av ungdomsrådsturne

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 06.12.2018

Resultat av drøftingen:

Wenche- Det virket ikke som alle skolene var forberedt. Dette er dumt når vi planlegger såpass mye, vi tok også fri en hel skoledag. Det ble sendt mange mailer, så det er ikke mangel på informasjon. Rektor må bringe beskjeder videre.

Signe: Flere elever har sagt at det ble litt kjedelig. Kanskje «kahoot» eller noe lignende neste gang?

Linda: Vanskelig med «kahoot» når mobiler er forbudt. Vi kan også ha med lokke-godt for elevene for å få innspill og svar.

Malin: Rissa vgs skulle kanskje vært samlet i Bojersalen. Mer seriøst og bedre plass.

Amalie: Lærerne på Testmann hadde tatt opp det vi sa i klassene i ettertid for å forsikre seg om at elevene fikk med seg budskapet vårt. Flott!

Aron: Kanskje det er vi som skal stille spørsmål neste gang? da får vi kanskje noen svar?

Wenche: få med i mailen til skolene før vi kommer at vi må ha et egnet rom. Ikke et musikkrom, men helst en sal.

Hva var bra?

Powerpointen, bra organisert, flinke til å snakke for oss, god stemning, sosialt og kjempemorsomt. Viktig for ungdomsrådet å vise seg fram.

DR 18/18 Møtegodtgjørelse

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 06.12.2018

Resultat av drøftingen:

Formannskapet har vedtatt at vi skal få møtegodtgjørelse, nå mangler kun endelig vedtak i kommunestyret.

Siri gikk gjennom hva som forventes av ungdomsrådsrepresentantene for å få møtegodtgjørelse.

Alle må lese og sette seg inn i alle saker som kommer i innkallingen. Kom godt forberedt til møtene. Referat må også leses.

Ved forfall skal Siri informeres i god tid, og vara må stille.

DR 19/18 Ungdommens Fylkesting

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 06.12.2018

Resultat av drøftingen:

4 stk var på UFT. Tobias, Malin, Hanne og Linda.

Kurs på fredagen. Svenning ordstyrer hadde kurs i tale og presentasjonsteknikk.

Gode tips som vi tok med oss.

Lørdag hadde vi åpning. Varaordfører i Trøndelag kom.

Besøk av mobbeombudet i Trøndelag. Hun informerte om hvordan hun jobber og viktigheten med et mobbeombud. Veldig interessant.

Foredragsholder: Randi Næss startet i ungdomsråd og jobbet seg oppover til å jobbe i NATO med Jens Stoltenberg. Hun fortalte om veien dit, og budskapet hennes var at man kommer dit man vil. Kjempeflink!

3-retters festmiddag.

Linda ble med i en arbeidsgruppe som jobbet med satsningsområder til neste år.

Vår egen Hanne ble valgt inn i UFU!! (ungdommens fylkesutvalg).

DR 20/18 Samarbeid med ungdomsrådene på Fosen

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 06.12.2018

Resultat av drøftingen:

Vi ønsker samarbeid med de andre ungdomsrådene på Fosen. Vi kan inspirere de andre rådene, da vi trolig er de mest aktiv. Ulrik fra Ørland sitter også i UFU, så han kommer Hanne til å ha mye kontakt med og det blir enklere å samarbeide.

Hanne kommer med forslag om at rådet vårt kan være et godt forbilde for de andre rådene med tanke på sammenslåing. Vi har nettopp vært igjennom denne prosessen, og de kan lære av oss. Hva med et Fosen-møte for ungdomsrådene? Denne saken tar vi med videre.

DR 21/18 Vi fortsetter planlegging av elevrådssamling, swingkurs og prosjektet om inkludering

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 06.12.2018

Resultat av drøftingen:

Tenker vi for stort når det gjelder inkluderingsprosjektet? Hvordan skal vi få plass til alle på en gang? Spørreundersøkelsen var for 5-10 klassinger, da bør vi egentlig dekke hele den

aldersgruppen. Vi oppretter en liten komite for planlegging av dette. (Wenche, Hanne, Amalie, Aron, Tobias, Malin, Karoline og Linda). Marit Jansen kommer på neste møte.

Elevrådssamling: Bojersalen er leid til den 15. januar. Mat og frukt må bestilles. Timeplan for dagen må ordnes. Hanne og Aron samarbeider om dette.

Swingkurs: Vi må finne ny dato på nyåret for swingkurs. Danseinstruktørene var opptatt før jul. Amalie oppretter meningsmåling på Facebook for å se hvilken dato som passer for alle.

DR 22/18 Juleavslutning

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - 06.12.2018

Resultat av drøftingen:

Vi tar avslutning etter neste møte.

Alle møtes i Leksvik for møte. Mat og kosekveld på Harry's spiseri etterpå.